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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Gádoros Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  és
Gazdasági  Bizottságának  2013.  május  28-án  1300 órától  megtartott
üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme

Jelen vannak: Kozmer Imre, Bencsik Sándorné és Horváth Mariann bizottsági tagok

Jelen volt
tanácskozási joggal: Dr. Prozlik László polgármester

Varga József jegyző
Fábri István települési képviselő

Kozmer Imre bizottsági elnök köszönti a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tagjait, üdvözli a
megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert három bizottsági tag jelen van.
Jegyzőkönyvvezetőnek Bálint Krisztinát javasolja, mellyel a bizottság – 3 igen szavazattal –
egyhangúlag egyetért. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják,
mellyel a bizottság – 3 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért. Jegyzőkönyv hitelesítőnek
javasolja Bencsik Sándornét, mellyel a bizottság – 3 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért.

1.) Pénzügyi tárgyú előterjesztések véleményezése

- Progádor Kft. 2012. évi mérlegbeszámolója

Kozmer Imre bizottsági elnök átadja a szót Dr. Prozlik László polgármesternek.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, első, melyet véleményeznie kell a bizottságnak, a
Progádor Kft. 2012. évi mérlegbeszámolója.

Kozmer Imre bizottsági elnök elmondja, gondolja, a felvetődő kérdésekre testületi ülésen az
ügyvezető válaszolni fog.
Kérdés  és  észrevétel  hiányában  felteszi  szavazásra,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  pénzügyi
bizottság javasolja a Képviselő-testületnek a Progádor Kft. 2012 évi mérlegbeszámolóját?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

25/2013. (V. 28.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja elfogadásra a
Képviselő-testületnek  a  Progádor  Kft.  2012.  évi
mérlegbeszámolóját.
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- Progádor Kft. tagi kölcsön visszafizetése

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, több alkalommal említést tettek tangenciálisan a
kölcsön visszafizetésével kapcsolatosan. Felmerült a költségvetés tárgyalásakor is és az elmúlt
testületi  ülésen is  ez a téma.  Akkor említette,  hogy a következő ülésre  terjesszék elő ezt.
Megszületett  az  ezzel  kapcsolatos  javaslat.  Az önkormányzati  költségvetés  elég  szoros  és
nehéz helyzetben van. A kintlévőségeket is megpróbálja az önkormányzat behajtani.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet  azzal,  hogy  a  pénzügyi  bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek  elfogadásra  a
Progádor Kft-nek nyújtott tagi kölcsön visszafizetéséről szóló határozatot?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

26/2013. (V. 28.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  a  Progádor  Kft-nek  nyújtott  tagi  kölcsön
visszafizetési  kötelezettségéről  szóló  határozat
elfogadását.

- Szogádor Kft. 2012. évi tevékenységéről tájékoztató

Kozmer Imre bizottsági elnök kérdése, miből finanszírozódik a veszteség?

Dr. Prozlik László polgármester válasza, az anyacég viseli a veszteséget.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet azzal, hogy a bizottság javasolja elfogadásra a testületnek a Szogádor Kft. 2012. évi
tevékenységéről szóló 
tájékoztatót?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

27/2013. (V. 28.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  a  Szogádor  Kft.  2012.  évi  tevékenységéről
szóló tájékoztató elfogadását.

- Kábeltelevíziós hálózat bérbeadása

Dr. Prozlik László polgármester az előterjesztés hiányossága miatt javasolja, hogy vegyék le a
napirendről  ezt  az  előterjesztést.  Nincs  konkrét  számítás  és  szerződés  az  előterjesztéshez
csatolva.
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- EDF Démász szerződéses ajánlat – önkormányzati felhasználású

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, a múlt testületi ülésen a közvilágítási szerződéses
ajánlatot fogadták el, most az intézményi ajánlat van beterjesztve. Az ajánlatban szereplő ár
egy kialkudott ár, ennél jobbat nem sikerült elérni.

Kozmer Imre bizottsági elnöke kérdése, más lehetőség nincs, csak a Démász?

Dr. Prozlik László polgármester válasza, az eddig árajánlatok alapján igen.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök  kérdés  és  hozzászólás  hiányában  javasolja  a  pénzügyi
bizottságnak,  javasolja  a  Képviselő-testületnek  az  EDF  Démász  intézményi  szerződéses
ajánlatának elfogadását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

28/2013. (V. 28.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  az  EDF  Démász  intézményi  felhasználásra
vonatkozó szerződéses ajánlatát elfogadásra.

- Radnóti u. 5. szám alatti telek vásárlási szándék

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, 100 ezer forintos ajánlat érkezett a telekre.

Fábri István képviselő kérdése, mennyi volt az eredeti ár?

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, nem hirdették meg.

Varga József jegyző elmondja, 10 évvel ezelőtt egy Május 1. utcai közművesített telek 120
Ft/m2 áron kelt el.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, a Radnóti utca 5. szám alatti csak porta Gádoroson
10 éve nem volt telekvásárlás.

Bencsik Sándorné bizottsági tag szerint örüljenek, ha valaki vesz.

Dr. Prozlik László polgármester kérdése, ha elfogadják az árat, kötelezzék a vásárlót, hogy
bizonyos idő elteltével építési, lakhatási engedélyt mutasson be?

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök szerint,  ha  ezeket  a  feltételeket  szabják,  akkor  lehet,  hogy
elállnának a vásárlástól. Így legalább rendben tartja és fizeti utána a kommunális adót.
További kérdés hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal, hogy a bizottság javasolja
elfogadásra a Képviselő-testületnek a Radnóti u. 5. számú telekre érkezett 100 ezer forintos
vételi ajánlatot?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:
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29/2013. (V. 28.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek Chlebik Zoltánné Gádoros, Radnóti u. 5. szám
alatti  telekre  tett  100  ezer  forintos  vételi  ajánlatát
elfogadásra.

- Gázbeszerzés – Gondozási Központ

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, eddig a megye koordinálta a gázbeszerzést. Idei
évben is megvan a közbeszerzés. Olyan alacsony árakat írtak, hogy nem érte meg. A megye
így  nem  foglalkozik  vele.  Minden  önkormányzatnak  saját  magának  kell  foglakoznia  a
gázbeszerzéssel  június  1-jével.  Dönteni  kell  abban,  hogy  kitől  kéri  az  önkormányzat  a
gázszolgáltatást.  20  m3 alatti  intézményeknél  egyetemes  gázszolgáltatási  díjak  érvényesek
minden szolgáltatónál. Egy címen két óra van, ahol nagyobb a fogyasztás 20 m3/h-nál. Ez az
idősek klubja, idősek otthona. Erre a két órára vonatkozna, hogy mennyiért veszik a gázt. 10
fillér differencia van megajoulonként az egyetemes gázszolgáltatásnál elért és most felajánlott
díj között. A Főgáznál nem sikerült elérni, hogy kötbért ne kelljen fizetni, a GDF Suez-nél
sikerült  elérni,  hogy  nem  kell  kötbért  fizetni,  ha  20  %-kal  kevesebb  vagy  több  gázt
fogyasztanak.  Ez  azért  érdekes,  mert  alternatív  energiával  próbálják  elérni  a  meleg  víz
biztosítását és a fűtést. A lehetőség megvan, hogy a gázórákat külön íratják a klubra és az
otthonra.  Mind a két gázóra 20 m3 alatt  lesz és egyetemes  gázszolgáltatási  díj  érvényesül
mindkettőre. A GDF Suez ajánlata kedvezőbb.

Bencsik Sándorné bizottsági tag elmondja, a gáztűzhelyt, ami 6 m3-es, és a fűtést, ami 16 m3-
es, kellene különválasztani. A gáztűzhely órájának elég volna 4 m3-es óra. Így még mindig 20
m3 alatt maradnának.

Kozmer Imre bizottsági elnök további észrevétel hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet
azzal,  hogy  a  pénzügyi  bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek  elfogadásra,  hogy  a
Gondozási központ gázszolgáltatása érdekében a GDF Suez ajánlatát fogadják el?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

30/2013. (V. 28.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  elfogadásra,  hogy  a  gondozási  központ
gázszolgáltatása érdekében a GDF Suez ajánlatát fogadja
el.

- 2013. évi közbeszerzési terv

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  minden  évben  felül  kell  vizsgálni  a  tervet  és
pontosítani kell.  Eszközbeszerzés volt,  a szippantó gépkocsi. Az értéke 24.920 ezer forint.
Idei évben lesz még közbeszerzésre vonatkozó beruházás, akkor ismételten módosítani kell a
tervet.
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Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet  azzal,  hogy  a  pénzügyi  bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek  a  2013.  évi
közbeszerzési terv elfogadását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

31/2013. (V. 28.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek elfogadásra a 2013. évi közbeszerzési tervet.

Kozmer Imre bizottsági elnök bejelenteni való hiányában megköszöni a részvételt, és az ülést
bezárja.

K. m. f.

Kozmer Imre Bencsik Sándorné
bizottsági elnöke bizottság tag


